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Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 12. oktober 2021 kl. 17-19 
 
Mødeleder: Erik 
Referent: Lena  
Fraværende: Katrine, Mads, Rikke og en elevrådsrepræsentant. 
 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

3. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet er blevet uddannet til legepatrulje – der er legepatrulje i 10-pausen hver tirsdag 
og torsdag. 
Formand og næstformand har deltaget i et møde i Thisted Fælles elevråd. Her blev for-
manden for elevrådet på Sennels Skole valgt ind i bestyrelsen for Fælles elevrådet. 
Til Halloween har elevrådet lavet tre konkurrencer – det flotteste udhulede græskar, den 
flotteste halloweentegning og de flottest pyntede klasselokale. 

4. Orientering fra formanden 
Formand og næstformand har været til Kvartalsmøde, som foregik på Nors skole. På Nors 
Skole er der i dette skoleår fokus på sprog. Det er også tydeligt at det er en skole, hvor de 
ikke mangler plads.  
På Kvartalsmødet fik de en orientering om arbejdet i $17 stk. 4 – udvalget for fremtidens 
folkeskole. 
Fortællingen i Thisted Kommune går på, at elevtallet i kommunen falder. Erik pointerede 
over for direktør for området, at det ikke er gældende for Sennels Skole 
 

5. Orientering fra skoleleder 

• Antimobbestrategi – pædagogisk råd har set oplæg om mobning og nu arbejder et 
lille udvalg videre med at ændre skolens Trivselsplan til at være en Antimobbestra-
tegi med det nye syn på mobning. 

• Hele skolens personale har været på førstehjælpskursus – der var enighed om at 
det var rart at blive opdateret. 

• Der planlægges temauge i uge 45 og den sluttes med et brag af en skolefest. Skole-
bestyrelsens opgaver til skolefesten er at hjælpe med udleveringen af sandwich og 
at tage del i oprydningen efter festen. 

• Et lille udvalg har leget med planer for udvidelse af skolen – nu er tanker og ønsker 
overdraget til skolechef, som lover at tage sagen videre. 

 
6. Nyt fra SFO 

• Der er blevet fejret fødselsdag i Grotten 

• Grotten har som alle andre SFO’er fået midler fra Undervisningsministeriets trivsels 
pulje – vi har modtaget kr. 40.000. 
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7. Nyt fra pædagogisk råd og lærermøde 

• MED har lavet et høringssvar vedr. enkelt integration 

• Nu er alle forældremøder afholdt, så nu er der igen tid til at lærerne kan afholde 
pædagogiske møder. 
 

8. Forældrerepræsentanterne 

• Der har været klassearrangementer i flere af skolens klasser. 
 

9. Skolepolitiske emner 
 

• Sikker skolevej og referat fra mødet mellem Børnehave, Skolen, Borgerforening, 
Nordthy Hallen og Sennels Invest  
Lone, Jytte G. og Lena deltog på mødet. 
Gennemgang af hvad der arbejdes med i alle de fremmødte foreninger.  
Hallen går i gang med en tilbygning til sommer 
Skolen har snakket sikker skolevej – vejen op til skolen. Skolen venter til at udbyg-
ningen af hallen er færdig. 
Sikker skolevej – der er bevilliget penge nu til 2-1 vej på Gadekæret og når opgrav-
ningen af Sennelsvej er færdig forventes der også at den bliver til en 2-1 vej. Desu-
den bliver der opsat chikaner på Knuds Bjerg Vej. 
Der er borgermøde i starten af november. 

  

• Procedure for ansættelse af nye medarbejdere (Rikke) 
Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne til at gennemlæse alle ansøgnin-
gerne uanset om man deltager i ansættelsessamtalen eller ej. 
Gerne flere dage til gennemlæsning – med tidsrum hvor man kan komme til gen-
nemlæsning på kontoret. 

 

• Godkendelse og disponering af økonomien - skolebestyrelsen skal inddrages 
(Mads) 
Udskydes til næste møde. 

 
10. Eventuelt 

 
Vi skal holde gryden i kog i forhold til udbygning af skolen – vi vil gerne invitere det kom-
mende Børne-og Familieudvalg til at høre den gode fortælling om Sennels by. Det må 
gerne være allerede i januar 2022. Bestyrelsen skriver til den nye formand lige efter kom-
munalvalget.  
 
Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 15. december – med spisning 

 
 
 


